
Geachte leden van de raadscommissie Ruimte 

 

Ik wil u namens de buurtbewoners van de Sleeg kort informeren over ons standpunt inzake 

het initiatief om een grootschalig zonneveld te realiseren op de gronden gelegen ten 

noorden van de Sleeg 

Tot op heden zijn alle contacten met ons hierover gelopen via het bureau LG energy. Wij 

hebben als buurt twee keer een gesprek gehad met vertegenwoordigers van dit bedrijf en 

een inloopbijeenkomst bezocht georganiseerd in zaal het centrum hier in Babberich.  

Bij al die gelegenheden hebben we onze bezwaren geuit en deze ook verwoord in een brief 

van 4 november aan de initiatiefnemers: LC energy en de eigenaar van de gronden : 

Smeenk Agro. Deze brief hebben we in afschrift ook aan BenW gestuurd, maar die heeft u 

helaas nooit bereikt.   

Wij onderschrijven de noodzaak van verduurzaming van de energievoorziening in ons land, 

maar denken dat dit initiatief geen goede stap in die richting is, om de volgende redenen: 

 Met de aanleg van dit zonneveld zal één van de laatste stukjes natuur in dit gebied 

verloren gaan. Wij hebben als bewoners hier de laatste jaren al meer voor onze 

kiezen gehad. 

 Denk daarbij aan de aanleg van de Betuwelijn/het derde spoor. Aanleg van de 

woonwijk groot Holthuizen/ bedrijventerrein 7-poort 

 Met de aanleg van dit park wordt ruim 30 ha vruchtbare grond aan de landbouw 

onttrokken. Grond die uitermate geschikt is voor de voedselproductie 

 De eigenaar van de gronden woont hier zelf niet en heeft zich ook nog nooit 

rechtstreeks tot ons gewend. Hij incasseert een deel van de forse winst die met de 

aanleg en exploitatie is te behalen en legt de overlast die optreedt bij de aanleg en 

het beheer van het zonneveld bij de omwonenden 

 Wij denken dat er betere plaatsen te bedenken zijn zoals reststroken langs het spoor 

en snelweg, voormalige stortplaatsen en andere minder waardevolle gronden 

 Wij zien graag een visie van de gemeente hierin in plaats van het over te laten aan 

partijen die alleen geïnteresseerd zijn in het realiseren van zoveel mogelijk winst en 

daarbij het belang van aanwonenden en de leefomgeving uit het oog verliezen 

 

 

bedankt u voor uw aandacht 


